
 

 

     Lund, 2022-06-09 

 

Motion om att frilägga mer vatten i Lund 

Ställd till Lunds kommunfullmäktige 
 

Lund är en fantastisk stad på många sätt men avsaknaden av närhet till vatten är tyvärr en 

anledning till att en del väljer att flytta från vår kommun. Exempelvis har Lund ett negativt 

flyttnetto till Västra Hamnen i Malmö. (information som presenterades i samband med 

redogörelse av Lunds kommuns befolkningsprognos)  

Men sanningen är att det finns gott om vatten under Lund. Två bäckar flyter genom Lund, 

med tillhörande dammar. Dessa vattendrag är dock idag helt övertäckta och överbyggda.  

Vi Sverigedemokrater vill ge kommunen i uppdrag att undersöka möjligheten att frilägga en 

del av detta vatten. Att kunna sitta vid Mårtenstorget eller Stortorget och se vatten. Vilken 

fantastisk vy det vore.  

Med hänvisning till ovanstående yrkar Sverigedemokraterna i Lund att 

kommunfullmäktige beslutar: 

att tillsätta en utredning för att undersöka möjligheterna att synliggöra mer vatten i Lund 

att finansiering sker genom att utredningen tillskjuts medel från kommunstyrelsens 

reserverade medel, tills medel kan tillskjutas inom den ordinarie budgetprocessen  

 

För Sverigedemokraterna Lund, 2022-06-09 

 

 

 

Victoria Tiblom, ledamot SD Lunds kommunfullmäktige 

 

 

Dragan Brankovic, ledamot SD Lunds kommunfullmäktige 



 

 

Urban Nilsson, ledamot SD Lunds kommunfullmäktige 


